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Ärende 44 

Reservation/röstförklaring 

När byggandet av Hedda Andersson-gymnasiet påbörjades så planerades inte en idrottshall på 
skoltomten. Detta var ett stort misstag, som Centerpartiet försökte åtgärda genom en motion 
inlämnad i slutet av augusti 2020. Denna motion är fortfarande inte behandlad och ingen utredning 
av detta alternativ har presenterats för beslut utifrån motionen. 

Centerpartiet anser fortfarande att en lokalisering på skoltomten med en permanent byggd 
idrottshall är den bästa lösningen för skolans elever. Avståndet till Arenaområdet (eller andra platser 
inom liknande avstånd) är problematiskt och kommer att kräva schemalagd förflyttning och därmed 
längre skoldagar för berörda elever. 

Vi ser inte heller att utbyggnaden av Arenan är påbörjad, så den totala tiden till färdigställande för 
idrottshall på skoltomten jämfört med byggnation på Arenan bör vara ungefär densamma. 

De nuvarande tillfälliga lösningarna för skolidrotten för eleverna på Hedda Andersson-gymnasiet 
och Svaneskolan är inte hållbara. 

För Centerpartiet 

Inga-Kerstin Eriksson (C) 
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